

# 自动洗板机 自动洗板机 1379A

产品名称	自动洗板机 自动洗板机 1379A
公司名称	北京市格雷普科技开发公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:自动洗板机 型号:1379A
公司地址	中国 北京市 北京市丰台区城南嘉园益星园4号楼3单元802室
联系电话	86 010 86662682 13701288478

## 产品详情

品牌 自动洗板机 型号 1379A

1379a型 自动洗板机规格：1379a型 自动洗板机

获国家实用新型专利和外观设计专利说明：

patent no. z1 97216283.6 z1 97328191.x

大屏幕汉显 定位准确 连续八小时工作

稳定可靠

可与发光仪、酶标仪配套使用。该仪器

采用液晶汉化显示，操作方便，造型美

观新颖，性能稳定可靠，为各大医院、

卫生防疫站、血站、试剂厂、学校及研

究所首选仪器。

主要技术指标： 清洗规格：适用平底、u型、v型微滴板，可作条式、板式清洗 清洗

头：可选12或8针清洗头（需另定做）； 清洗次数：1~255次可调；

清洗排序：1~12排可任意组合； 浸泡时间：0~9999秒可调。

仪器主要特点： 非接触磁力传动方式，密封性好，便于导轨和载板盒清洗消毒； 液晶汉化显示

右拉菜单，随机附10个常用洗涤程序。用户还可存储40个自定义的程序，并可随意更改；

在各项功能的子菜单内设置"帮助"提示，方便用户操作；

工作完毕，可自动冲洗管路以避免管路干涸和堵塞。

1379 microplate washer available for use with luminometer or enzyme immune analyzer, the model 1379 is

characterized by its unique design which provides not only excellent performance but also operator convenience

make it the ideal choice for user.

specifications: plate type: standard flat, u or v bottom 96-well microplate; wash head: 12 or 8 heads; was

cycle: 1 to 255 cycles adjustable; wash strip order: 1 to 12 strips combinable; soak time: 0 to 9999 seconds adjustable; power requirements: ac220v, 50hz; dimensions: l × b × h, mm:425 × 355 × 255; weight: 11kg

features: microprocessor control; non-contact magnetic drive; easy-to-see large size of liquid crystal display; built-in 10 washing programs available for common use. 40 user-defined programs can be saved; provide "lock" in the function menu; 8 hours continuous work; precise position fixing and high stability; automatically clean the tubes to avoid stopping up after work.